
Z A P I S g I K

sjednice Upravnog odbora Kino-kluba *Zagreb ",©držane dne
3 1 16.I.1961.u klupskim prostorijama.

Prisutni:Oreščanin,Hripko,Haberštok,Jakolić,H©holač,Smrcek, 
Holand i Galić,te izvan odbora drugovi rame i 
Kebia.

1 .) Predsjednik Oreščanin postavlja pitanje f^^ge 
tribine koja se ima održati u utorak dne 17.I.1961.U «ar®d 
nom sveučilištu u Kordunskoj ulici ® kine amaterizmu »Sudje
lovat ee:Dr.Pansini,Sanić,K©bia i Jakelic.Uvodnu rxjec 
održati predsjednik Oreščanin.

2 ) Predsjednik dalje izvještava da je bi© održan fes- 
tivalkoii je postigao veliki uspjeh.Najviše se je zalagao 
sam predsjednik Oreščanin.Odobravaju se s time u vezi sli- 
iedeći troškovi: nagrade slagarima u iznosu od 8.000.- diLi iTIL.- dinara za oca 5o litara.benzina,petreb- 
“g Obavljanje poslova za festival.Pesrival je uspio iz
nad očekivanja,bez ikakovi.li neprijatnih incidenata.nad ge odobrava kupiti tri bonbomjere po 800-
dinara ^Ijetegama M1 li6ite,n. »1
evnn inak učinili neku prekretnicu u amaterskom filmu.ba iSoUŽn^'Leba posav jetovati kako se možemo odužiti 
članovima žirija Hanžek©vicu i Sremcu.

Nakon festivala održana je svečana sjednica,kojoj 
je bil© -prisutne vrlo malo članova.Tada je odlučen© da se. 
7 I.održi svečana akademija.Na toj su akademiji opet evoci- LL slanja na prošlost.Tomje P^iS^T? SiT 
kluba,na kojemu je pobijedio film "AUTORITETI I Klb^ 10 
mislava Kobia.

3 .) Pred nama je Glavna godišnja skupština,moja se 
treba održati 9.11.1961.§©dine.Treba poraditi na tome,da 
se opet dobije neka pem®ć za klub.

4 .) Oreščanin predlaže da se sastanci održavaju dva 
nuta tjedno,u utorak i četvrtak.U utorak za sJar?U®’a vrtak L mlađe članove.Također se pokazala Potreba da seos
nuje sekcija pionira, jer uslovi ,za to postoje.neba osnovati 
pionirsku sekciju kluba,uz pomoć Ivice ^ripka.

5 .) Neki naši članovi kluba osnivaju Akademski stu-, 
dentski kino-klub.Osnivačka skupština ce s® vjeropatne vac 
slijedećeg tjedna održati u Studentskom centru.Osiguran 
su i potrebne prostorije.

6 .) Predsjednik Oreščanin iznosi problem stalnog služ
benika Kino-kluba,jer su poslovi prešli amaterske okvire. 
Postoje za te tek financijski problemi.

Pada ideja,da netko iz Gradskog odoora Narodne, 
tehnike ujedno obavlja i poslove kluba,uz neki eventualni
honorar.



7 .) Popis inventara izvršit 
i Samec. će drugovi Holand,Hoholač

8.) 
miti za 
U planu

rostoji problem filmova,koji bi se još trebali sni- 
festival u.Beogradu u maju 1961.godine.

je da Kanio završi svoj film "KORACI".

,„ 9») rretresa^se problem Milosava Kanio.Predsiednik oi+n 
pismo druga Kanica,kojim se iskričava za svoi no^tn-nak 
ma Upravnom odboru i pojedinim članovima kluba^Odlučeno" ie~ 
aa ga se rehabilitira i primi u naše redove.Drugarica Smrček 

Vezi Ea žastl treba Panlou

nik OreščS^jratrcla^ s3sđllit!e i^rpen.pređsjađ-
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